
Zápis jednání Školské rady CZŠ Orbis - Pictus konané dne 19.09.2023  

Přítomni: Dana Milerová, Zuzka Sedláková, Eva Jandová, Eva Loskotová, Denisa Tichá, Petr Chvojka, 
Roman Proutkovský, Michal Sovadina 
 
Hosté: Karel Dušek, Šárka Lyčková 
 
Omluveni: Tereza Horváthová, Michal Pulec 

 
 
Program:  
 

1. Schválení programu jednání Školské rady (dále jen „ŠR“)  
2. Personální změny od září 2023 (kdo nastoupí za odcházející učitele) 
3. Problémy s jídelnou na ZŠ Husova   
4. Sympozium škol NAVIS – informace o akci, inspirace pro školu OP 
5. Diskuse 
6. Závěr a stanovení termínu příštího setkání 

 
 

Ad 1. Jednání školské rady zahájila předsedkyně ŠR Eva Jandová a předložila školské radě návrh 

programu jednání. S tímto programem členové ŠR souhlasili.  

Ad 2. Pan ředitel Karel informoval, že se k 1. září letošního školního roku podařilo získat slibné 

pedagogy na místa odchozích učitelů. Po rodičovské dovolené se do řad učitelů OP školy vrátila Jana 

Kupsová (Z, Př, Rv), která se stala tř. učitelkou 6. třídy. Pro čtvrtou třídu se podařilo získat paní 

učitelku Lucii Mičíkovou a třetí třída pracuje se svým tř. učitelem Václavem Schwammenhöferem. 

Odchozího učitele chemie Daniela Štipla nahradí Zuzana Hejná. 

Ad 3. Žáci školy OP docházejí na obědy do jídelny ZŠ Husova na Maredově vrchu. Už začátek 

letošního škola roku ukázal, že nejde o ideální situaci pro naše žáky (problém v jídelně, k němuž 

došlo hned první den, se vysvětlil). Nic nenasvědčuje tomu, že by pracovnice jídelny ZŠ Husova měly 

k žákům naší školy jiný vztah než k žákům své školy; dá se říct, že jejich vztah k žákům obědvajícím 

v jídelně je vyrovnaný a bez rozdílů. Zcela ideální řešení situace, tzn. vlastní jídelna pro žáky a 

pracovníky OP školy, není na obzoru.  

Ad 4. Dne 27.5.2023 proběhlo sympozium pořádané Základní školou a gymnáziem NAVIS ve 

Světicích u Říčan určené lidem z vedení škol a zástupcům zřizovatele těchto škol. Za CZŠ OP se této 

akce zúčastnili ředitel školy Karel Dušek, paní učitelky Dana Milerová a Denisa Tichá a člen ŠR (za 

zřizovatele) Eva Loskotová. Sympozia se zúčastnilo něco málo přes deset církevních škol včetně tří 

pozorovatelů, mezi kterými byla i naše OP škola. Ředitel ZŠ a gymnázia Navis Jan Vepřek provedl 

účastníky sympozia tématy – katolické školy a tvorba mapy (těchto škol), etika a formace žáků, rozvoj 

pedagogických pracovníků, psychické zdraví žáků, finance, výběr rodin, rozvoj pedagogických 

postupů. Šlo o hodně otevřené, interaktivní a sdílné setkání. Škola OP již obdržela prezentaci 

sympozia a ředitel školy OP ji na tomto jednání předvedl i členům ŠR.       

Ad 5. Při jednání ŠR dále zaznělo: 

- Některým rodičům nevyhovuje zařazení vycházek družiny na páteční odpoledne, proto vznesli 

dotaz, zda by se vycházky mohly konat v jiném odpoledni. Odp. V jiné dny, tedy v pondělí až 

čtvrtek, se podle rozvrhu konají kroužky a nepovinné předměty. Jediné „volné“ odpoledne pro 

vycházky družiny je jen a právě v pátek.  



- Cyklus hodin na téma „Umění“ nabízí pro vybrané třídy druhého stupně Petr Chvojka. S ředitelem 

Karlem domluvili, že by se jednalo o 1 vyučovací hodinu v měsíci v 9. a 8. třídě; možná by se 

nabídlo i 7. a 6. třídě. Na dalším konkrétním postupu se domluví Petr Chvojka s učitelkou výtvarné 

výchovy Monikou Vrtiškovou.  

- O výuku francouzštiny jako nepovinného předmětu je ze strany žáků malý zájem; zdá se, že formát 

výuky francouzštiny jako ´kroužku´ by našel výraznější odezvu a více zájemců.  

- Tereza Horváthová (e-mailem) na dálku připomněla téma, které provází školu OP celé roky – 

budova školy odpovídající potřebám školy. Připomněla dům Jednoty OD Tábor, dům v Palackého 

ulici i budovu bývalé pošty a navrhuje, aby škola OP s Radou Města nově sdílela, že stále hledá 

vhodnou budovu v Táboře, která by škole umožnila žít a realizovat program, koncepci a rozvoj 

v nových lépe vyhovujících podmínkách. K tématu zazněl i návrh jednat o budově s farářem ŘK 

farnosti a farářem Husova sboru ČCE v Táboře.    

Ad 6. Na závěr setkání školská rada stanovila, že příští jednání se uskuteční dne 28.11.2023 od 17 

hodin v budově CZŠ Orbis Pictus. 

 

 

V Táboře 19.09.2023 zapsala  

Eva Loskotová, člen školské rady 

 

Eva Jandová, předseda školské rady 

 

 

 


